
ПРОТОКОЛ 

№ 41 
 

  Днес, 26.05.2022г. от 10.00 часа в салона на Общината се проведе 

редовно заседание на Общински съвет – Долна Митрополия. 

  На заседанието присъстваха г-жа П. Цоновска – Кмет на Общината и 

кметове на кметства от селищата на Общината. 

  П.Петров: Откривам днешното редовно заседание на Общинския 

съвет. Присъстват 13 общински съветника. Имаме необходимия кворум и 

можем да започнем работа. 

  Уважаеми колеги, съгласно Решение № 175 от 30.06.2016 г., 

Общински съвет – Долна Митрополия на своята майска сесия отдава почит 

на загиналите по време на османското владичество с едноминутно 

мълчание. Моля за едноминутно мълчание в памет на загиналите. 
 

  Едноминутно мълчание. 

 

П.Петров:Предварително Ви е раздаден проекта за дневен ред. 

Допълнително бяха внесени и разгледани: Предложение за актуализация 

бюджета на Общината с направено дарение от ЧЗПК „Напредък в 

ликвидация“ с. Славовица; Предложение за ползване на временен 

безлихвен заем от набирателните сметки на община Долна Митрополия за 

осигуряване на допълнителен ресурс по плащания по проект 

„Реконструкция и благоустрояване на централен градски площад гр. Долна 

Митрополия“ по Програмата за развитие на селските райони 2014-2020 г.; 

Предложение за изработване на Частично изменение на Общ устройствен 

план и Подробен устройствен план – План за регулация и План за 

застрояване с обхват ПИ от район 139 по Кадастралната карта на с. 

Победа, местност „Конезавод“ и Предложение за допълнение на Решение 

№ 562 от 16.05.2022г. на ОбС Долна Митрополия. Предлагам да бъдат 

както следва – т.9, т. 10, т. 11 и т. 12 от Дневния ред. Има ли други 

предложения, въпроси? Няма. Който е съгласен да приемем дневния ред на 

днешното заседание, моля да гласува:   

 

Гласували 13 съветника:  “За” – 13, “Против”– 0, “Въздържали се” – 0 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС прие следния 

 

  

 

 

 



Д Н Е В Е Н     Р Е Д : 
 

1. Предложение за приемане на отчет за приходите и разходите за 2021 

г., годишен отчет за 2021г. и бизнес-програма за 2022 г. на „Медицински 

център I – Долна Митрополия“ ЕООД 

Докл.:П. Петров – Председател на ОбС 

д-р Н. Стефанова – Управител на „МЦ I-ДМ“ 

 

2. Предложение за определяне на представител на Община Долна 

Митрополия в комисия за изработване на областна аптечна карта 

Докл.:П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

3. Предложение за одобряване на План за изпълнение на Общинска 

стратегия за подкрепа за личностно развитие на децата и учениците в 

Община Долна Митрополия за 2022/2023 г. (по чл. 197, ал. 3 от Закона за 

предучилищно и училищно образование). 

Докл.: П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

4. Предложение за организиране храненето на децата в детските 

градини на територията на община Долна Митрополия 

Докл.:П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

5. Предложение за отписване от счетоводния баланс на Община Долна 

Митрополия на просрочени, погасени по давност публични вземания, 

произтичащи от несъбрани такси за ползване на детски градини на обща 

стойност 455, 05 лв. 

     Докл.:П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

6. Предложение за аварийно укрепване на подпорни стени и облицовка 

на опасен участък на коритото на дере с. Рибен, Община Долна 

Митрополия. 

     Докл.:П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

7. Предложение за продажба на недвижим имот, представляващ УПИ 

VI-38, кв.72 по плана на с. Божурица, област Плевен, на основание чл. 35, 

ал.3 от Закона за общинската собственост (ЗОС). 

Докл.:П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

8. Предложение за продажба на недвижим имот, представляващ УПИ 

IV-38, кв.11 по плана на с. Славовица, област Плевен, на основание чл. 35, 

ал.3 от Закона за общинската собственост (ЗОС). 

Докл.:П. Цоновска – Кмет на Общината 

 



9. Предложение за актуализация бюджета на Общината с направено 

дарение от ЧЗПК „Напредък в ликвидация“ с. Славовица 

Докл.:П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

10.  Предложение за ползване на временен безлихвен заем от 

набирателните сметки на община Долна Митрополия за осигуряване на 

допълнителен ресурс по плащания по проект „Реконструкция и 

благоустрояване на централен градски площад гр. Долна Митрополия“ по 

Програмата за развитие на селските райони 2014-2020 г. 

Докл.:П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

11.  Предложение за изработване на Частично изменение на Общ 

устройствен план и Подробен устройствен план – План за регулация и 

План за застрояване с обхват ПИ от район 139 по Кадастралната карта на с. 

Победа, местност „Конезавод“ 

Докл.:П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

12.  Предложение за допълнение на Решение № 562 от 16.05.2022г. на 

ОбС Долна Митрополия. 

Докл.: П. Петров – Председател на ОбС 
 

 П.Петров: Предстои да вземаме решения с поименно гласуване. 

Който е съгласен днешното поименно гласуване да става с извикване на 

съветниците и с отговор -  “да”, “не”, “въздържал се” , моля да гласува: 

       Гласували 13 съветника:  “За” – 13 “Против”– 0, “Въздържали се” – 0 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 563 

 

  На основание чл. 27, ал.5 от ЗМСМА във връзка с чл. 85 и чл. 83, ал. 

2, т.3 от Правилника за организацията и дейността на ОбС, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация Общински 

съвет - Долна Митрополия реши: 

1. Поименното гласуване по всички точки до края на дневния ред, 

за които съгласно ЗМСМА се изисква такова гласуване да става с 

извикване на съветниците и с отговор -  “да”, “не”, “въздържал се”. 

 

По т. 1  Предложение за приемане на отчет за приходите и разходите 

за 2021 г., годишен отчет за 2021г. и бизнес-програма за 2022 г. на 

„Медицински център I – Долна Митрополия“ ЕООД. Докл.:П. Петров – 

Председател на ОбС и д-р Н. Стефанова – Управител на „МЦ I-ДМ“. 

 



П. Петров: Колеги, д-р Стефанова е тук, ако имате въпроси или 

становища по отчета и програмата, заповядайте.  

М. Траянов: Какво може да се направи във връзка с отоплението 

през зимните месеци на двете приемни на личните лекари в Медицинския 

център? 

П. Цоновска: Ангажимента за отоплението и разходите по 

ползването на кабинетите на личните лекари и приемните към тях е на 

самите лекари. Те са на символичен наем в сградата на Медицинския 

център. Няма как да ги задължим нито да поставят отоплителни уреди, 

нито да плащат изразходения ток от тях. Дори ние да закупим климатици, 

те трябва да си плащат тока.  

М. Траянов: Нека се организира среща, на която да разговаряме с 

тях и да се намери решение на проблема в полза на гражданите.  

Д-р Стефанова: Ще организираме среща, на която да присъстват 

личните лекари, ръководството на Общината и общински съветници.  

П. Петров: Има ли други становища? Няма. Който е съгласен да 

приемем предложението за приемане на отчет за приходите и разходите за 

2021 г., годишен отчет за 2021г. и бизнес-програма за 2022 г. на 

„Медицински център I – Долна Митрополия“, моля да гласува:  

 Гласуваме поименно 

 Гласували 13 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил 

Тодоров, Злати Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Светла  Илиева, Славей 

Първанов 

 “ПРОТИВ” –  Няма. 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.  

Александър Печеняков, Мартин Аспарухов, Пламен Бончев И Юри 

Ненчев не присъстват на заседанието.  

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 564 

 

   На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и във връзка с чл. 14, ал. 

1, т. 3 от Наредбата за упражняване на правата върху общинската част от 

капитала на търговските дружества, Общински съвет – Долна Митрополия: 

1. Приема Отчет за приходите и разходите през 2021г., годишен 

отчет за 2021 г. и бизнес-програма за 2022 г. на „Медицински център І – 

Долна Митрополия“ ЕООД. 

По т. 2 Предложение за определяне на представител на Община 

Долна Митрополия в комисия за изработване на областна аптечна карта. 

Докл.:П. Цоновска – Кмет на Общината 



 

П. Цоновска: Изисква се от Министерството. Няма какво да добавя.  

П. Петров: Колеги, имате ли въпроси? Няма. Който е съгласен да 

приемем предложението за определяне на представител на Община Долна 

Митрополия в комисия за изработване на областна аптечна карта, моля да 

гласува:  

    Гласували 13 съветника:  “За” – 13 “Против”– 0, “Въздържали се” – 0 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 565 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, в изпълнение на чл. 227б, ал. 3 

от Закона за лекарствените продукти в хуманната медицина, Общински 

съвет – Долна Митрополия определя  

д-р Нели Ганева Стефанова, Управител на Медицински център I 

гр. Долна Митрополия за представител на Община Долна Митрополия в 

комисия за изработване на областна аптечна карта. 

 

По т. 3 Предложение за одобряване на План за изпълнение на 

Общинска стратегия за подкрепа за личностно развитие на децата и 

учениците в Община Долна Митрополия за 2022/2023 г. (по чл. 197, ал. 3 

от Закона за предучилищно и училищно образование). Докл.: П. Цоновска 

– Кмет на Общината 

 

П. Цоновска: Ежегодна стратегия. Няма какво да добавя. 

П. Петров: Колеги, имате ли въпроси? Няма. Който е съгласен да 

приемем предложението за одобряване на План за изпълнение на 

Общинска стратегия за подкрепа за личностно развитие на децата и 

учениците в Община Долна Митрополия за 2022/2023 г. (по чл. 197, ал. 3 

от Закона за предучилищно и училищно образование), моля да гласува:  

    Гласували 13 съветника:  “За” – 13 “Против”– 0, “Въздържали се” – 0 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 566 

 

  На основание чл. 17, ал. 1, т. 3, чл. 21, ал. 1, т. 12, ал.  2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, във връзка с ял. 197, 

ал. 3 от Закона за предучилищното и училищното образование Общински 

съвет Долна Митрополия: 



 Приема План за изпълнение на Общинска стратегия за подкрепа за 

личностни развитие на децата и учениците в Община Долна Митрополия 

за 2022/2023 г.  

 

По т. 4 Предложение за организиране храненето на децата в детските 

градини на територията на община Долна Митрополия. Докл.:П. Цоновска 

– Кмет на Общината 

  

 П. Цоновска: Децата се хранят по БДС и затова няма как да има 

избор между цените на продуктите. Налага се и поради рязкото 

увеличаване на цените. Няма какво да добавя.  

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за организиране храненето на децата в детските градини на 

територията на община Долна Митрополия, моля да гласува:  

 Гласуваме поименно 

 Гласували 13 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил 

Тодоров, Злати Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Светла  Илиева, Славей 

Първанов 

 “ПРОТИВ” –  Няма. 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.  

Александър Печеняков, Мартин Аспарухов, Пламен Бончев И Юри 

Ненчев не присъстват на заседанието.  

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 567 

 

На основание чл. 17, ал.1, т. 1,  чл. 21, ал. 1,  т. 23 от ЗМСМА,   и 

съгласно изготвено становище от Ева Йотова Иванова – Началник отдел 

„Хуманитарни дейности, относно организиране на храненето на децата в 

детските градини, Общински съвет – Долна Митрополия: 

1. Увеличава среднодневен оклад (храноден) за дете, посещаващо 

детска градина в община Долна Митрополия от 2.10 лв. на 3.80 лв., 

считано от 01.06.2022 г. 

 

По . 5 Предложение за отписване от счетоводния баланс на Община 

Долна Митрополия на просрочени, погасени по давност публични 

вземания, произтичащи от несъбрани такси за ползване на детски градини 

на обща стойност 455, 05 лв. Докл.:П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

П. Цоновска: Няма какво да добавя. 



П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за отписване от счетоводния баланс на Община Долна 

Митрополия на просрочени, погасени по давност публични вземания, 

произтичащи от несъбрани такси за ползване на детски градини на обща 

стойност 455, 05 лв., моля да гласува:  

 Гласуваме поименно 

 Гласували 13 съветника  

“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил 

Тодоров, Злати Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Светла  Илиева, Славей 

Първанов 

 “ПРОТИВ” –  Няма. 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.  

Александър Печеняков, Мартин Аспарухов, Пламен Бончев И Юри 

Ненчев не присъстват на заседанието.  

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 568 

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА във връзка с чл.171, ал.1 

от ДОПК и чл.162, ал.2, т.3 от ДОПК и съгласно Уведомителни писма на 

директорите на детските градини с вх. № ОБР-11-3360/05.05.2022 г. на 

Габриела Тодорова, с вх. № ФС-30-3129/29.04.2022 г. на Галя Почева и 

писмо на Емилия Петрова, Общинския съвет – Долна Митрополия: 

 Отписва от счетоводния баланс на ДГ „Щастливо детство“ - гр. 

Тръстеник, Кметство с. Ставерци и Кметство с. Крушовене  просрочени, 

погасени по давност публични вземания, произтичащи от несъбрани такси 

за ползване на детски градини за периода до 2016 г. включително в размер 

на 455,05 лв. съгласно Приложение № 1, неразделна част от настоящото 

решение. 

 

По т. 6 Предложение за аварийно укрепване на подпорни стени и 

облицовка на опасен участък на коритото на дере с. Рибен, Община Долна 

Митрополия. Докл.:П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

П. Цоновска: Има опасност от срутване, трябва да се вземат мерки.  

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за аварийно укрепване на подпорни стени и облицовка на 

опасен участък на коритото на дере с. Рибен, Община Долна Митрополия, 

моля да гласува:  

 Гласуваме поименно 

 Гласували 13 съветника  



“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил 

Тодоров, Злати Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Светла  Илиева, Славей 

Първанов 

 “ПРОТИВ” –  Няма. 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.  

Александър Печеняков, Мартин Аспарухов, Пламен Бончев И Юри 

Ненчев не присъстват на заседанието.  

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 569 

 

На основание чл.21, ал. 1, т.8 и ал. 2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 52, ал. 1, т. 3, буква „б“ от 

Закона за водите, Общински Съвет - Долна Митрополия: 

Дава съгласие кмета на Община Долна Митрополия да издаде 

разрешително за ползване на повърхностен воден обект – съществуващо 

дере, разположено между кв. 63 и кв. 64 по плана на с. Рибен, за 

изпълнение на обект: Аварийно укрепване на подпорни стени и 

облицовка на опасен участък на коритото на дере с. Рибен, Община 

Долна Митрополия. 

 

 По т. 7 Предложение за продажба на недвижим имот, представляващ 

УПИ VI-38, кв.72 по плана на с. Божурица, област Плевен, на основание 

чл. 35, ал.3 от Закона за общинската собственост (ЗОС). Докл.:П. Цоновска 

– Кмет на Общината 

 

 П. Цоновска: Няма какво да добавя. 

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за продажба на недвижим имот, представляващ УПИ VI-

38, кв.72 по плана на с. Божурица, област Плевен, на основание чл. 35, ал.3 

от Закона за общинската собственост (ЗОС), моля да гласува:  

 Гласуваме поименно 

 Гласували 13 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил 

Тодоров, Злати Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Светла  Илиева, Славей 

Първанов 

 “ПРОТИВ” –  Няма. 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.  

Александър Печеняков, Мартин Аспарухов, Пламен Бончев И Юри 

Ненчев не присъстват на заседанието.  



На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 570 

 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), чл.35 ал.3 и чл. 41, ал.2, от Закона за 

общинската собственост (ЗОС), Общински съвет – Долна Митрополия: 

1. Дава съгласие да се извърши продажба на УПИ VI-38, кв.72 с 

площ 1000 кв.м по плана на с.Божурица, област Плевен /АОС № 7395 от 

23.02.2012година/. на г-н Любен Георгиев Кръстев с адрес: гр. Плевен, ул. 

„Дойран“, №80,  ет.4, ап.18 – като собственик на законно построени в 

имота сгради по силата на н.а № 20, том IІ, рег.№ 2399, дело №159 от 2022 

година.  

2. Определя пазарна цена за продажба на описания в т.1 имот, в 

размер на 6 890,00лв. (шест хиляди осемстотин и деветдесет лева) без 

ДДС - сума облагаема с ДДС на основание чл. 45, ал.5, т.1 от ЗДДС. 

3. Възлага на Кмета на Община Долна Митрополия да издаде заповед 

и сключи договор за продажба по реда на чл.35 ал.3 от ЗОС. 
 

 По т. 8 Предложение за продажба на недвижим имот, 

представляващ УПИ IV-38, кв.11 по плана на с. Славовица, област Плевен, 

на основание чл. 35, ал.3 от Закона за общинската собственост (ЗОС). 

Докл.:П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

 П. Цоновска: Няма какво да добавя. 

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за продажба на недвижим имот, представляващ УПИ IV-

38, кв.11 по плана на с. Славовица, област Плевен, на основание чл. 35, 

ал.3 от Закона за общинската собственост (ЗОС), моля да гласува:  

 Гласуваме поименно 

 Гласували 13 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил 

Тодоров, Злати Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Светла  Илиева, Славей 

Първанов 

 “ПРОТИВ” –  Няма. 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.  

Александър Печеняков, Мартин Аспарухов, Пламен Бончев И Юри 

Ненчев не присъстват на заседанието.  

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

 

 



 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 571 

 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), чл.35 ал.3 и чл. 41, ал.2 от Закона за 

общинската собственост (ЗОС), Общински съвет – Долна Митрополия: 

1. Дава съгласие да се извърши продажба на недвижим имот – частна 

общинска собственост с площ 1000 кв.м., представляващ УПИ IV в кв.11 

по плана на с.Славовица, област Плевен (АОС № 7793 от 28.06.2013г.), на 

Любомир Петков Илиев с адрес: гр.Плевен, ул.“Данаил Попов“ №3, вх. З, 

ет.1, ап.1 – като собственик на законно построени в имота сгради по силата 

на нотариален акт № № 183, том II, рег.№ 1952, дело №267 от 2022 година. 

2. Определя пазарна цена за продажба на описания в т.1 жилищен 

имот, в размер на 6 710,00 лв. (шест хиляди седемстотин и десет лева) 

без ДДС - сума облагаема с ДДС, на основание чл. 45, ал.5, т.1 от ЗДДС. 

3. Възлага на Кмета на Община Долна Митрополия да издаде заповед 

и сключи договор за продажба по реда на чл.35 ал.3 от ЗОС. 

 

По т. 9 Предложение за актуализация бюджета на Общината с 

направено дарение от ЧЗПК „Напредък в ликвидация“ с. Славовица. 

Докл.:П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

П. Цоновска: Дарителят променя волята си за дарението, тъй като 

цените се повишиха значително и с дарените средства няма да може да се 

асфалтира кой знае какъв участък, затова ще се използват за поставяне на 

видео наблюдение в с. Славовица.  

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за актуализация бюджета на Общината с направено 

дарение от ЧЗПК „Напредък в ликвидация“ с. Славовица, моля да гласува:  

 Гласуваме поименно 

 Гласували 13 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил 

Тодоров, Злати Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Светла  Илиева, Славей 

Първанов 

 “ПРОТИВ” –  Няма. 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.  

Александър Печеняков, Мартин Аспарухов, Пламен Бончев И Юри 

Ненчев не присъстват на заседанието.  



На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 572 

 

На основание чл.21 ал.1 т.6 от ЗМСМА, Общинския съвет Долна 

Митрополия: 

1. Дава съгласие да бъде променено предназначението на дарените 

средства в размер на 11325лв. от ЧЗПК „Напредък в ликвидация“ с. 

Славовица, от „Асфалтиране на участък от ул. „П. Яворов“, с. Славовица, 

от О.Т. 21 до О.Т. 37“ в „Изграждане на система за видеонаблюдение в с. 

Славовица“. 

 2. Със средствата по т.1 да бъде завишен плана на второстепенният 

разпоредител кметство Славовица в местна дейност 239 “ Други дейности 

по вътрешната сигурност“, § 52 – 03 – Придобиване на друго оборудване, 

машини и съоръжения.  

 

Настоящите промени да се отразят в поименния списък за 

капиталови разходи на общината. 
 

По т. 10 Предложение за ползване на временен безлихвен заем от 

набирателните сметки на община Долна Митрополия за осигуряване на 

допълнителен ресурс по плащания по проект „Реконструкция и 

благоустрояване на централен градски площад гр. Долна Митрополия“ по 

Програмата за развитие на селските райони 2014-2020 г. Докл.:П. 

Цоновска – Кмет на Общината 

 

 П. Цоновска: Безлихвеният заем касае площада. Както виждате 

вървим към приключване. Това е мярка, която ще използваме при крайна 

необходимост. Най-вероятно няма да има нужда, но сме длъжни да го 

предвидим.  

 Зл. Тодоров: Какво е становището на водещата постоянна комисия 

към това предложение? 

 П. Петров: Не е обсъждано в комисия, тъй като беше внесено 

допълнително.  

 Зл. Тодоров: Съгласно договора, какъв е срока за приключване на 

строително-монтажните дейности? 

 П. Цоновска: 36 месеца. Имаше многократни прекъсвания, които са 

обосновани със съответните актове. Не може да се правят изкопи когато 

вали. Проекта е доста сложен. Онзи ден арх. Попов каза, че гарантира, че 

такива дъги и такова изпълнение няма въобще. Наложиха се няколко 

изменения, които са за сметка на изпълнителя и тук е мястото да им 

благодаря за това нещо. Проекта е направен 2013 г. Доста години са 

минали оттогава. С него сме кандидатствали пред Фонда. Фонтана беше 



проектиран с три дюзи. Ние искахме фонтана да е атрактивен към сегашно 

време. Отново казвам за сметка на изпълнителя, фонтана ще бъде с повече 

дюзи и по съвсем различен начин. Това означава ново трасе, нов кабел, 

който трябва да захрани специално табло. Видео наблюдение ще се 

поставя на по-късен етап заедно със стълбовете, защото стълбовете с 

осветление не са включени в този проект. Пак казвам многократните 

прекъсвания се дължат или на невъзможност поради климатичните 

условия или проектни решения. Един от основните проблеми беше, че 

архитекта, който заснема и прави проекта, няма как да знае, че под 

плочите, които трябваше да се махнат, има още два площада. Вместо да се 

изкъртят 10 см., се наложи да се кърти 1 м. – 1.50 м. Строено е едно върху 

друго, без да се отстраняват старите плочи. Другото прекъсване беше 

заради дърветата. Нормално е тяхното състояние да се е променило от 2013 

г. досега. Трябваше да се промени дренажния слой, отново по 

проектантско решение. Включително и допълнителна шахта, заради 

фонтана. Наистина не е никак лесен за изпълнение този проект, но пък ние 

държахме да изглежда по-съвременен. Важно е да се види крайния 

резултат. За мен, тъй като го гледам всеки ден и се занимавам с това всеки 

ден, резултата е задоволителен. Площада става доста красив и атрактивен. 

Ще бъдат монтирани пейки, шадраван, който също ще бъде за сметка на 

изпълнителя. Трябва да е пригоден и за хора с инвалидни колички, затова 

ще е на две нива.  

 П. Петров: Други въпроси? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за ползване на временен безлихвен заем от набирателните 

сметки на община Долна Митрополия за осигуряване на допълнителен 

ресурс по плащания по проект „Реконструкция и благоустрояване на 

централен градски площад гр. Долна Митрополия“ по Програмата за 

развитие на селските райони 2014-2020 г., моля да гласува:  

 Гласуваме поименно 

 Гласували 13 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил 

Тодоров, Злати Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Светла  Илиева, Славей 

Първанов 

 “ПРОТИВ” –  Няма. 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.  

Александър Печеняков, Мартин Аспарухов, Пламен Бончев И Юри 

Ненчев не присъстват на заседанието.  

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

 

 



 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 573 

 

 На основание чл.21,ал.1, т.6 и т.10 от ЗМСМА, Общинския съвет – 

Долна Митрополия: 

            1. Дава съгласие за ползване на временен безлихвен заем от 

набирателните сметки на община Долна Митрополия за покриване на 

разходи по проект :  „Реконструкция и благоустрояване на централни 

градски площади на гр. Долна Митрополия и гр. Тръстеник, община Долна 

Митрополия“  по Програмата за развитие на селските райони 2014 – 2020 г 

2. Определя максимален размер на ползвания временен безлихвен 

заем – 500 000лв. 

3. Определя максимален срок на възстановяване на ползвания 

временен безлихвен заем до15.12.2022г. 

4. На основание чл.60, ал.1 от АПК допуска предварително 

изпълнение на настоящото решение, считано от датата та постановяването 

му. 

 

По т. 11 Предложение за изработване на Частично изменение на 

Общ устройствен план и Подробен устройствен план – План за регулация 

и План за застрояване с обхват ПИ от район 139 по Кадастралната карта на 

с. Победа, местност „Конезавод“. Докл.:П. Цоновска – Кмет на Общината 

 

П. Цоновска: Голяма част от Конезавода вече е закупена от тази 

фирма. Налага се изменение, тъй като ОУП-а е правен на базата на 

съществуващи неща – т.е. стадиона си е писан „стадион“, 

производствените бази са си „производствени бази и т.н. Правим го, за да 

не спираме работата на собственика.  

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за изработване на Частично изменение на Общ устройствен 

план и Подробен устройствен план – План за регулация и План за 

застрояване с обхват ПИ от район 139 по Кадастралната карта на с. 

Победа, местност „Конезавод“, моля да гласува:  

 Гласуваме поименно 

 Гласували 13 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил 

Тодоров, Злати Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, 

Мирослав Траянов, Николай Желев, Петър Петров, Светла  Илиева, Славей 

Първанов 

 “ПРОТИВ” –  Няма. 

 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.  



Александър Печеняков, Мартин Аспарухов, Пламен Бончев И Юри 

Ненчев не присъстват на заседанието.  

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 574 

 

  На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА; чл. 124 във връзка с 

чл.134, ал.3; чл.124а, ал.1 и чл.125 от Закона за устройство на територията, 

Общински съвет-Долна Митрополия: 

1. Разрешава изработването на проект за частично изменение на 

Общ устройствен план (ЧИ на ОУП) с обхват Поземлени имоти, находящи 

се в Кадастрален район 139. Местност „Конезавод“ по КК на с. Победа, 

община Долна Митрополия за промяна предназначението на всички ПП в 

„Предимно производствена зона“; 

2. Дава съгласие за изработването на проект за Подробен 

устройствен план – План за регулация и застрояване на поземлените 

имоти, находящи се в Кадастрален район №139, местност „Конезавод“ по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Победа, община Долна 

Митрополия, област Плевен, одобрена със Заповед № РД-18-

1303/16.07.2018 г. (ДВ. Бр. 66 от 10.08.2018 г.) на Изпълнителния директор 

на АГКК при спазване на изискванията на ЗУТ, ОУП и ЗУЗСО. 

ПУП-ПР и ПЗ да се внесе за одобряване, след влизане на сила на ЧИ на 

ОУП. 

3. Одобрява заданието, изготвено по реда на чл. 125 от ЗУТ за 

изработването на описаните в т.1 и т.2 от настоящото решение ЧИ на ОУП 

и ПУП-ПР и ПЗ. 

4. Изработването и процедирането на ЧИ на ОУП и ПУП-ПЗ е за 

сметка на заинтересованите лица, съгласно чл.124а, ал. 5 от ЗУТ. 

5. Упълномощава Кмета на Община Долна Митрополия да 

извърши всички последващи действия в изпълнение на горното решение.  

 

По т. 12 Предложение за допълнение на Решение № 562 от 16.05.2022г. 

на ОбС Долна Митрополия. Докл.: П. Петров – Председател на ОбС 

 

П. Петров: Трябва да потвърдим отново представители на Общински 

съвет в комисията по провеждане на търга за продажба на активите на „БГ 

ЕНЕРДЖИ ДМ“ АД. Предлагам да бъдат същите съветници, тъй като се 

справиха добре и са най-запознати с процедурата.  

Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем допълнение на 

Решение № 562 от 16.05.2022г. на ОбС Долна Митрополия, молш да 

гласува:  

Гласували 13 съветника:  “За” – 13 “Против”– 0, “Въздържали се” – 0 

 



На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 575 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от  ЗМСМА, Общински съвет - 

Долна Митрополия: 

1. В комисията по провеждането на търга за продажба на 

акционерното участие на община Долна Митрополия в капитала на „БГ 

Енерджи ДМ“ АД да бъдат включени следните общински съветници: Злати 

Тодоров,  Ивалин Цолов и Юри Ненчев 

 

 П.Петров: Колеги, поради изчерпване на дневния ред, закривам 

днешното заседание на общинския съвет. 

 

 

 

 

Протоколчик: 

 

Председател: 

/Боряна Димитрова/  /Петър Петров/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 
 

 

 

 

 



 

  

 

 
 


